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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

ve     středu 24. června 2015 od 19:00 hodin   v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan Götz, Zdeněk Liška, Marcela Pažoutová, Miroslav Liška, Jiřina Lukášová, Miroslava Mervová,
Mgr. Jana Runkasová.

Nepřítomni: Miloslav Götz – omluven, Milan Franc – omluven, přijde se zpožděním.

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Mgr. Jana Runkasová a pan Miroslav Liška.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Luftová

Návrh programu a jeho schválení:

1. Program rozvoje obce

2. Rozpočtová opatření 2015

3. Různé:

 Všeobecné informace o chodu OÚ

4. Diskuse

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.
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K     bodu programu č. 1 – Program rozvoje obce:  
Pan starosta  seznámil  zastupitele  s informacemi  k tomuto bodu jednání.  Program rozvoje  obce  je  strategický
dokument, který by měla mít pro svůj rozvoj zpracována každá obec. Tento dokument je jedním z  podkladů pro
čerpání dotací z EU, především je to pak plán pro zastupitelstva obcí, čím se mají zabývat. V současnosti je u nás
v platnosti dokument „Místní program rozvoje vesnice“ z roku 1996, který byl aktualizován dodatkem v roce 2008.
Nový Program rozvoje obce pro nás zpracovala PhDr. Jitka Doubnerová z  Místní  akční  skupiny Frýdlantsko.  Je
sestaven  podle  metodiky  Ministerstva  pro  místní  rozvoj  a  obsahuje  všechny  požadované  náležitosti,  včetně
akčního plánu. Při zpracování byly využity výstupy z veřejné debaty „Na slovíčko, sousedé…“ z roku 2012. Návrh
programu  rozvoje  obce  byl  zveřejněn  na  webových  stránkách  obce  a  byl  veřejně  projednán  na  setkání  „Na
slovíčko, sousedé, sejdeme se podruhé“. K dnešnímu dni k němu nebyly vzneseny žádné připomínky.
Jiřina Lukášová – kdybychom chtěli něco doplnit, tak můžeme sami?
Starosta – ano, je to živý dokument. Navíc bychom jej měli každoročně vyhodnocovat a aktualizovat.
Jiřina Lukášová – je vyhlídka, že by mohlo být zasíťování pozemků po prázdninách?
Starosta – v současnosti vyřizujeme stavební povolení. Trvá to 3 měsíce.
Jiřina Lukášová – jak dlouho to tam máme podaný?
Starosta – měsíc.
Miroslava Mervová – kdy se začne stavět vedle vás?
Starosta – příští týden budu kontaktovat pana Košča.
Miroslava Mervová – může se u nás stavět roubenka?
Starosta – myslím, že nemůže.
Miroslava Mervová – a co pozemek, co mají Severýnovi?
Starosta – nebudou-li tam stavět, budeme pozemek chtít zpátky.

usnesení č. 39/2015 ZO po projednání  schvaluje Program rozvoje  obce Kunratice.  Tento  Program rozvoje
obce zároveň nahrazuje Místní  program obnovy vesnice ze dne 16.  4.  1996,  včetně  
dodatku č. 1 ze dne 25. 1. 2008.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 2 – Rozpočtová opatření 2015:  
Pan starosta seznámil zastupitele s rozpočtovými opatřeními.  Rozpočtová opatření dle přílohy 4/2015 se týkají
pracovníků VPP za měsíc květen 2015 ve výši 15.423,- Kč a 26 tisíc. Zároveň je potřeba navýšit rozpočet školy
v položce oprav. Finanční prostředky ve výši 300 tisíc Kč vezmeme z multifunkčního hřiště, které jsme odložili na
příští rok. Rozpočtové opatření bude opět přílohou zápisu.

V 19:20 hodin se dostavil zastupitel pan Milan Franc. Od této chvíle hlasuje 8 zastupitelů.

Ve škole budeme opravovat obě třídy,  kde vymalujeme a budou se zde renovovat parkety.  Zároveň se budou
natírat schody. Ve školce budeme opravovat revizní  závady elektro a zjištění  hygieny. Musíme zakoupit  novou
lednici na potraviny s mrazákem a v kuchyni vyměnit svítidla. Do školy ještě kupujeme nový nábytek do tříd. Už je
objednán od firmy Merkur nábytek. Dělali jsme poptávku a Interbyt z Nového Města byl bohužel o 12 tisíc dražší
než Merkur. Celková cena je 80 tisíc.
Jiřina Lukášová – je to stejný materiál?
Starosta – není to asi stejný materiál, ale rozhodující byla cena.
Miroslava Mervová – kdy se začne?
Starosta – v červenci se začne malovat a po té se budou renovovat parkety. V půlce srpna přijde nábytek.
Starosta – u výmalby jsem poptal čtyři malíře, nejnižší je pan Lorenc za 9.027,- Kč.
Miroslava Mervová – a bude se malovat družina?
Starosta – ne až příští rok. Dohodli jsme se, že družina počká, uděláme i obklady.
Mgr. Jana Runkasová – kdo udělá celkový úklid?
Starosta – naši pracovníci s učitelkami jako každý rok.
Mgr. Jana Runkasová – požadavek ze školky na nábytek není?
Starosta – zde budeme kupovat stoly, stolky a židličky.
Starosta – podlaháře jsem oslovil rovněž čtyři. Jedná se o vybroušení, přetmelení, nalakování a olištování podlah.
Nejlevnější byl pan Valach a pan Dušánek. U pana Dušánka je výhodnější lištování. Byl doporučen z  Heřmanic, kde
dělal kulturní dům i obecní úřad.
Mgr. Jana Runkasová – dáme na doporučení.
Milan Franc – když někoho neznám, tak dám na doporučení, nemá cenu se držet nejnižší ceny.
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Starosta – nejdřív chceme vymalovat a pak opravovat podlahy. Pan Franc se postará o světla ve škole. Co půjde, si
opravíme sami. Vstupní dveře necháme opravit. Je škoda je vyměňovat.
Milan Franc – je důležité, aby šly dveře otevírat.

usnesení č. 40/2015 ZO  po  projednání  schvaluje  rozpočtová  opatření  dle  přílohy  č.  4/2015.  Rozpočtová
opatření jsou přílohou zápisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Všeobecné informace o chodu OÚ:  
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k tomuto bodu jednání.
Od  včera  máme  problémy  s počítačem,  kde  je  software  od  společnosti  Gordic.  Nevíme,  co  se  stalo.
Pravděpodobně jsme přišli  i  o některá data,  která budeme muset  obnovovat.  V současnosti se na  obnově již
pracuje.
Mgr. Jana Runkasová – to se nějak nezálohuje?
Starosta  –  máme  zálohy,  zálohujeme  měsíčně,  ale  musíme  si  udělat  úložiště  dat,  které  se  bude  zálohovat
automaticky a častěji. PC nevypínáme, jsou stále v chodu. Úložiště dat vyjde cca na 20 tisíc. V rozpočtu na to máme
připravené peníze, protože jsme o něm uvažovali již loni. Kolaps PC rozhodování uspíšil.

Starosta –  Nadace pro záchranu a obnovu Jizerských hor zaslala poděkování za poslané peníze, poslali i časopis
Krkonoše Jizerské hory. Je to milé poděkování. Navíc nás budou uvádět na prezentačních materiálech.

Starosta – Důl Turów – lidé se ptali, jak je to s prohlubováním těžby. V současnosti se to řeší na mezistátní úrovni.
Bohužel Německo do mezistátního posuzování nepůjde, protože mají své doly také u hranic s Polskem na severu.
Jsme v tom sami. Ve spolupráci s krajem hledáme informace, jak to může ovlivnit spodní vody. Není dořešeno, co
budou dělat zemědělci, bude se ztrácet i voda povrchová.

Zastupitelstvo obce vzalo poskytnuté informace na vědomí.

Diskuse:

 Miroslava Mervová – nemohla by se častěji sekat školka?

o Starosta – mohla by se sekat častěji, ale určitě víš, jaké bylo v posledních týdnech počasí. Máme

rozbitý křovinák a sekačkou to mokré neposekáš.

 Miroslava Mervová – Poklopy budou?

o Starosta – poklopy jsou. Nemáme je tam jak zadělat. Staré musíme vybourat.

 Miroslava Mervová – bordel u školy odvezete kdy?

o Starosta –  u školy máme sklad materiálu o bordelu nevím. Podívám se tam a případný bordel

vyhodíme při svozu odpadu.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 20:10 hodin.
Přílohy: Prezenční listiny

Pozvánka na zasedání
Rozpočtové opatření dle přílohy č. 4/2015

Zapsala: Miroslava Luftová Zápis ověřili: Mgr. Jana Runkasová ………………………………………
…

V Kunraticích dne 26. června 2015
Miroslav Liška ………………………………………

…

Zdeněk Liška
místostarosta

Milan Götz
starosta
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